
 

Zápisnica zo VI. zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

v Rajeckých Tepliciach, konaného 28. 09. 2023 

 

 
MsZ začalo o 17.15 hodine. 

 

 Prítomní poslanci: 8, ospravedlnený: 1. Prítomných poslancov bola nadpolovičná 

väčšina, MsZ bolo spôsobilé rokovať a uznášať sa. Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor 

mesta Ing. Ambróz Hájnik, PhD. Primátor mesta informoval, že z dnešného zastupiteľstva 

bude vyhotovený audiovizuálny záznam, ktorý bude umiestnený na webovom sídle mesta 

a zároveň upozornil, aby prítomní nepoužívali osobné údaje v diskusných príspevkoch pri 

jednotlivých bodoch rokovania. 

 

Za overovateľov zápisnice určil: Ing. Daniela Lamoša a Ing. Pavla Bielika. 

Za zapisovateľku bola určená: slečna Gašparíková. 

 

Primátor mesta dal hlasovať o nasledovnom programe rokovania: 

  

1. Kontrola plnenia uznesení.  

2. Riešenie vývozu komunálneho odpadu od roku 2024.  

3. Rozpočtové opatrenia programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na rok 2023.  

4. VZN č. 6/2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v školách a školských 

2zariadeniach a o zápise dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, 

ktorých zriaďovateľom je Mesto Rajecké Teplice.  

5. Žiadosť o prenájom pozemku E-KN 914/1 v k.ú. Poluvsie nad Rajčankou.  

6. Žiadosť o majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov – EPM TRADE s.r.o.  

7. Žiadosť o schválenie Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve – ATP stavby.  

8. Prenechanie nebytových priestorov v budove Zdravotného strediska do nájmu formou 

verejnej obchodnej súťaže.  

9. Návrh na schválenie predloženia Žiadosti o nenávratný finančný príspevok na projekt 

„Zelená, inkluzívna a otvorená partnerská ZŠ Rajecké Teplice“.  

10. Kontrola pokladničnej hotovosti na Mestskom úrade v Rajeckých Tepliciach.  

11. Informácie o projektoch mesta.  

12. Informácie zo zasadnutí komisií.  

13. Interpelácie poslancov.  

14. Všeobecná rozprava.   

 

O navrhovanom programe bolo hlasované: 

za: 1 proti: 6 zdržal sa: 1 neprítomný:1 

 JUDr. Katarína 

Pialová,   

 

Ing. Daniel Lamoš, Mgr. Katarína  

Baďurová, Ing. Milan Grochal, PhD., 

Mgr. Rastislav Slyško, Ing. Pavol 

Bielik, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária 

Masaryková 
Stanislav 
Majerčík 

 

Navrhnutý program nebol schválený. Mgr. Slyško predniesol poslanecký návrh, aby bol bod 

č. 2 vynechaný.  

Ostatné body programu ostávajú nezmenené. 

 

Primátor mesta predniesol návrh na pozmenený program: 

1. Kontrola plnenia uznesení.   

2. Rozpočtové opatrenia programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na rok 2023  



3. VZN č. 6/2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v školách a 

školských 2zariadeniach a o zápise dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v 

základnej škole, ktorých zriaďovateľom je Mesto Rajecké Teplice  

4. Žiadosť o prenájom pozemku E-KN 914/1 v k.ú. Poluvsie nad Rajčankou  

5. Žiadosť o majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov – EPM TRADE s.r.o.  

6. Žiadosť o schválenie Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve – ATP stavby  

7. Prenechanie nebytových priestorov v budove Zdravotného strediska do nájmu formou 

verejnej obchodnej súťaže  

8. Návrh na schválenie predloženia Žiadosti o nenávratný finančný príspevok na projekt 

„Zelená, inkluzívna a otvorená partnerská ZŠ Rajecké Teplice“  

9. Kontrola pokladničnej hotovosti na Mestskom úrade v Rajeckých Tepliciach  

10. Informácie o projektoch mesta  

11. Informácie zo zasadnutí komisií  

12. Interpelácie poslancov  

13. Všeobecná rozprava   

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 1 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš,  

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec, Ing. Pavol Bielik 

 JUDr. Katarína 

Pialová 

Stanislav 
Majerčík 

 

 

1. Kontrola plnenia uznesení. 

Kontrolu plnenia uznesení predniesla Ing. Žideková – prednostka mesta, ktorá 

skonštatovala, že v súladne so schváleným Plánom kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

Mesta Rajecké Teplice, za obdobie roku 2023 bolo prijatých 43 uznesení, z čoho 20 bolo 

splnených a 6 je v realizácií. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 44/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

berie na vedomie   
kontrolu plnenia uznesení. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec, Ing. Pavol Bielik 

  Stanislav 
Majerčík 

 Uznesenie č. 44/2023 bolo prijaté. 

 

2. Rozpočtové opatrenia programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na rok 2023. 

Primátor  mesta predniesol návrh o zmene rozpočtu opatrením 23 – 35/2023 vo 

výdavkovej a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na 

rok 2023.  Poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Skonštatoval, že tento 

bod bol predmetom aj Finančnej komisie, ktorá uznesenie odporučila zobrať na vedomie. 

Primátor mesta vyzval Ing. Lamoša, aby predniesol stanovisko komisie. 

Ing. Lamoš – informoval, že rozpočtové opatrenia sú v poriadku. Opýtal sa na presúvané 

prostriedky na dohody o vykonaní práce na úrade. Chcel vedieť účel presunu prostriedkov. 



p. Knapcová – informovala o jednotlivých skutočnostiach, objasnila, že sú stále dlhodobé PN. 

primátor mesta – informoval, že od začiatku roka máme výpomoc na finančnom oddelení, 

s ktorou stále priebežne konzultujeme, aby mali nové zamestnankyne prehľad. 

 

Obsah diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=PTpQ82xufeU (časová stopa od 5:17 do 9: 41) 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

unesenie č. 45/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie  

a) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 3/2023 vo výdavkovej a 

príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

b) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 4/2023 vo výdavkovej časti 

rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice 

 c) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 5/2023 vo výdavkovej časti 

rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

d) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 6/2023 vo výdavkovej časti 

rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

e) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 7/2023 vo výdavkovej a 

príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice 

 f) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 8/2023 vo výdavkovej a 

príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice 

 g) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 9/2023 vo výdavkovej a 

príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

h) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 10/2023 vo výdavkovej a 

príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice 

 ch) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 11/2023 vo výdavkovej a 

príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

i) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 12/2023 vo výdavkovej a 

príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice 

 j) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 13/2023 vo výdavkovej a 

príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice 

 k) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 14/2023 vo výdavkovej a 

príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice 

 l) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 15/2023 vo výdavkovej a 

príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,   

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec, Ing. Pavol Bielik 

  Stanislav 
Majerčík 

Uznesenie č. 45/2023 bolo prijaté. 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=PTpQ82xufeU


3. VZN č. 6/2023 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v školách a 

školských zariadeniach a o zápise dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v 

základnej škole, ktorých zriaďovateľom je Mesto Rajecké Teplice.  

Primátor mesta informoval o návrhu VZN č. 6/2023. Skonštatoval, že jednotlivé 

skutočnosti boli  uvedené v dôvodovej správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií na 

prerokovanie. Prečítal žiadosť o zvýšenie poplatku ŠKD, ktorá bola dnes doručená na MsÚ od 

p. riaditeľa ZŠ. Skonštatoval, že správa bola predmetom Komisie sociálnych vecí 

a bezpečnosti, ktorá odporučila prijať uznesenie. Primátor mesta vyzval predsedníčku komisie 

Mgr. Baďurovú, aby predniesla stanovisko komisie a predsedu Finančnej komisie Ing. 

Lamoša. 

Mgr. Baďurová -  vyjadrila súhlas komisie na zvýšenie poplatku za ŠKD a povedala, že veria, 

že prostriedky budú naozaj využité na deti a na výučbu v školskej družine. 

Ing. Lamoš – skonštatoval, že nemali vysvetľujúci list od p. riaditeľa ZŠ.  

Mgr. Baďorová – opýtala sa, či táto finančná čiastka je na mzdové náklady. 

primátor mesta – informoval, že ide o príspevok na prevádzkovanie ŠKD. 

Do diskusie sa ďalej prihlásili: 

Mgr. Slyško- opýtal sa, či existuje nejaký kontrolný mechanizmus, že sa zakúpi vybavenie do 

ŠKD. 

prednostka mesta – objasnila, že môžeme požiadať o doklady o využití. 

 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=PTpQ82xufeU (časová stopa od 10:16 do 14:09) 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

unesenie č. 46/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. prerokovalo  

návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Rajecké Teplice č. 6/2023, o určení 

výšky príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v školách a školských zariadeniach 

a o zápise dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, 

ktorých zriaďovateľom je Mesto Rajecké Teplice 

II. uznáša sa na  

Všeobecne záväznom nariadení Mesta Rajecké Teplice č. 6/2023 o určení výšky 

príspevku na čiastočnú úhradu výdavkov v školách a školských zariadeniach a o 

zápise dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, ktorých 

zriaďovateľom je Mesto Rajecké Teplice. 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,   

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec, Ing. Pavol Bielik 

  Stanislav 
Majerčík 

Uznesenie č. 46/2023 bolo prijaté. 

 

 

4. Žiadosť o prenájom pozemku E-KN 914/1 v k.ú. Poluvsie nad Rajčankou.  

Mestský úrad bol dňa 2. mája 2023 upozornený na problém neoprávneného užívania 

pozemku E-KN parc č. 914/1 v k.ú. Poluvsie nad Rajčiankou, ktorý je vo výlučnom 

vlastníctve Mesta Rajecké Teplice. Pozemok bol v minulosti využívaný ako poľná cesta do 

chatovej oblasti Čížová. 

https://www.youtube.com/watch?v=PTpQ82xufeU


Primátor mesta informoval, že jednotlivé skutočnosti boli podrobne uvedené v dôvodovej 

správe. Poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Skonštatoval, že správa 

bola predmetom Komisie stavebnej a investičnej, ktorá pozemok neodporučila prenajať, 

odporúča mestu vykonať kroky vedúce k ujatiu sa výkonu svojho vlastníckeho práva 

k pozemku parc č. 914/1 E-KN, v zmysle uvoľnenie časti pozemku, ktorý pán Milan 

neoprávnene využíva. Tiež stanoviť termín uvoľnenia pozemku vo vlastníctve mesta RT, 

v záujme jeho prejazdnosti. Vyzval JUDr. Pialovú, predsedníčku komisie, aby predniesla 

stanovisko komisie.  

JUDr. Pialová – informovala o stanovisku komisie. 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=PTpQ82xufeU ( časová stopa od 15:06 do 17:34) 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

unesenie č. 47/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje  

a) vykonať kroky vedúce k ochrane vlastníckeho práva mesta RT k pozemku parcely 

č. 914/1 E-KN v k.ú. Poluvsie nad Rajčiankou, t.j. zamedziť užívanie pozemku 

bez právneho dôvodu a zabezpečiť jeho vypratanie. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 1 neprítomný:1 

JUDr. Katarína Pialová 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec, Ing. Pavol Bielik 

 Ing. Daniel Lamoš Stanislav 
Majerčík 

Uznesenie č. 47/2023 bolo prijaté. 

 

5. Žiadosť o majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov – EPM TRADE s.r.o.  

 Primátor mesta informoval, že Spoločnosť EPM TRADE s.r.o. v zastúpení stavebníka 

Stredoslovenská distribučná, a.s, požiadala dňa 10.8.2023, po oprave Zmluvy o budúcej 

zmluve o zriadení vecného bremena v prospech tretej osoby, o majetkoprávne vysporiadanie 

pozemkov  KNC 535, KNC 601 (E 1-2335), KNC 561/2. Ďalej informoval, že jednotlivé 

skutočnosti boli uvedené v dôvodovej správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií. 

Skonštatoval, že správa bola predmetom Komisie stavebnej a investičnej a Finančnej komisie. 

Vyzval predsedov komisií JUDr. Pialovú, aby predniesla stanovisko komisie. 

JUDr. Pialová –  informovala o stanovisku komisie 
 

Do diskusie sa prihlásil:  

Ing. Bielik – opýtal sa či mesto môže vybrať poplatok 

JUDr. Pialová – skonštatovala, že suma by bola taká nízka, že by to bolo zbytočné. Ozrejmila 

jednotlivé skutočnosti.  

Ing. Lamoš – ako predseda finančnej komisie súhlasil. 

Mgr. Slyško – opýtal sa či sa zdržali 4 členovia Finančnej komisie hlasu. 

Ing. Lamoš – skonštatoval, že ak Komisia stavebná a investičná súhlasí, tak Finančná komisia 

s tým nemá problém. 

Ing. Bielik – ozrejmil, prečo sa zdržal. 

JUDr. Pialová – informovala, že by to malo ísť v tom, čo už raz položili ATP stavby. 

 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=PTpQ82xufeU (časová stopa od 18:09 do 25:10) 

 

https://www.youtube.com/watch?v=PTpQ82xufeU
https://www.youtube.com/watch?v=PTpQ82xufeU


Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

unesenie č. 48/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie  

žiadosť EPM TRADE s.r.o. zo dňa 10.08.2023 doručenej pod č. 1711/2023, 

o majetkovoprávne vysporiadanie na parcelách KNC č. 535, KNE č. 2335, 

KNC č. 561/2, ktoré sú vo vlastníctve Mesta Rajecké Teplice na stavbu „15217 

– Rajecké teplice – Pri železnici – Rozšírenie NNK“.  

II. schvaľuje  

a) zriadenie vecného bremena spočívajúceho v povinnosti Mesta Rajecké Teplice 

ako budúceho povinného z vecného bremena strpieť na jeho pozemkoch v 

katastrálnom území Rajecké Teplice, ktoré sú zapísané na LV č. 866 ako 

parcela registra „C“ KN č. 535, trvalý trávnatý porast o výmere 434 m2 a na 

LV č. 1951 ako parcela registra „E“ KN č. 1-2335, ostatná plocha o výmere 

4622 m2 a na LV č. 866 ako parcela KNC č. 561/2 Zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 1693 m2. 

b) uloženie inžinierskych sietí – elektrického NN káblového vedenia s ochranným 

pásmom s predpokladanou výmerou vecného bremena 2,5 m2 na parcele č. 

KNC 535 v k. ú. Rajecké Teplice, 

c) právo vstupu a prístupu osobami a dopravnými prostriedkami oprávneného z 

vecného bremena na zaťažené pozemky za účelom udržiavania a 

prevádzkovania inžinierskych sietí, ich údržby, opravy a rekonštrukcie,  

d) Vecné bremeno sa zriaďuje v prospech Stredoslovenskej distribučnej, a.s., Pri 

Rajčanke 2927/8, 010 47 Žilina, IČO: 36 442 151,  

e) Vecné bremeno sa zriaďuje na dobu neurčitú, bezodplatne.  

III. schvaľuje 

že poplatky spojené so zriadením vecného bremena a jeho vkladom do katastra 

nehnuteľností bude znášať investor.  

IV. poveruje  

primátora mesta, aby s budúcim oprávneným, uzavrel a podpísal v mene Mesta 

Rajecké Teplice Zmluvu o budúcom zriadení práva vecného bremena. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,   

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec, Ing. Pavol Bielik 

  Stanislav 
Majerčík 

Uznesenie č. 48/2023 bolo prijaté. 

 

6. Žiadosť o schválenie Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve – ATP stavby.  

 Primátor mesta informoval, o žiadosti od spoločnosti ATP Stavby, ktorá realizuje 

výstavbu na pozemkoch pri kostole v Rajeckých Tepliciach v blízkosti Lipovej aleje, o 

schválenie Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve a kúpnej zmluvy, ktorých predmetom je prevod 

objektov SO 02 komunikácie a SO 01 verejné osvetlenie. Ďalej informoval, že poslanci mali 

materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Skonštatoval, že správa bola predmetom 

Komisie stavebnej a investičnej. Vyzval predsedníčku komisie JUDr. Pialovú, aby predniesla 

stanovisko komisie.  

JUDr. Pialová – informovala o stanovisku komisie. 

Do diskusie sa prihlásili: 

Ing. Bielik – povedal, že podľa neho by sa mesto nemalo starať o pozemky, ktoré nie sú 

v jeho vlastníctve. 



PharmDr. Masaryková – povedala, nech to prevedú do majetku mesta aj s pozemkami. 

Primátor mesta – skonštatoval, že je potrebné vyvolať rokovanie s ATP stavbami 

JUDr. Pialová – povedala, že by bolo dobré komunikovať s developermi a vlastníkmi, aby 

sme vedeli, či osvetlenie je v súlade s naším. Skonštatovala, že by sme mali tieto veci riešiť 

predtým ako ideme do takýchto vecí.  

Ing. Bielik – skonštatoval, že by bolo dobré to dať do VZN. 

Mgr. Slyško – opýtal sa ako to rieši stavebný zákon. 

JUDr. Pialová – ozrejmila jednotlivé skutočnosti. 

Mgr. Slyško – opýtal sa či to vieme riešiť na komunálnej úrovni. 

JUDr. Pialová – ozrejmila jednotlivé skutočnosti.  

Mgr. Slyško – chcel vedieť ako vieme predchádzať tej situácií. 

PharmDr. Masaryková – povedala, že mesto môže dať podmienky a stavebník sa musí 

prispôsobiť. 

Ing. Bielik – povedal, že ak sa to nedá dať do VZN, mali by sme informovať stavebníka, čo 

musí spĺňať. 

JUDr. Pialová – povedala, že to na komisii riešili v rámci osvetlenia, povedala, že to treba 

preveriť predtým ako to bude mesto brať do správy, ale bez pozemku to nedoporučuje. 

primátor mesta– ozrejmil, že vždy to treba vysporadúvať na mesto. 

 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=PTpQ82xufeU ( časová stopa od 25:41 do 33:17) 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

unesenie č. .../2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. berie na vedomie 

žiadosť ATP stavby s.r.o. zo dňa 06. 07. 2023 doručenej pod číslom 

1536/2023, o schválenie Zmluvy o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy 

a Kúpnej zmluvy na stavbu objektu SO 02 Komunikácie a SO 011 Verejné 

osvetlenie 

II. schvaľuje 

Kúpu objektov SO 02 Komunikácie nachádzajúce sa na pozemku registra C 

parc.č. 561/10 (LV č. 983), 561/15 (LV č. 981), 561/45 (LV č. 983), 561/46 

(LV č. 983), 601 (LV nezaložený) v k.ú. Rajecké Teplice, na stavbu bolo 

vydané Kolaudačné rozhodnutie č. MSÚRT-S2021/00136-2/B zo dňa 

26.01.2021, ktoré nadobudlo právoplatnosť dňa 26.01.2021, a SO 011 Verejné 

osvetlenie na pozemku registra C parc.č. 561/47, 561/46, 561/45, 561/76, 

561/96, 561/82, 561/10 a 561/48 (všetky na LV č. 983) v k.ú. Rajecké Teplice, 

na stavbu bolo vydané Kolaudačné rozhodnutie č. MSÚRT-S2020/00657-5/M 

zo dňa 16.12.2020, ktoré nadobudlo právoplatnosť dňa 16.12.2020, ktoré slúži 

ako verejné osvetlenie prístupovej komunikácie a priľahlých plôch, do 

výlučného vlastníctva  Mesta Rajecké Teplice za dohodnutú úhrnnú kúpnu 

cenu vo výške 1,00 eur. 

III. poveruje 

primátora mesta, aby s budúcim predávajúcim a predávajúcim, uzavrel a 

podpísal v mene mesta Rajecké Teplice Zmluvu o uzatvorení budúcej kúpnej 

zmluvy a Kúpnej zmluvy. 

 

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=PTpQ82xufeU


Hlasovanie: 

za: 0 proti: 8 zdržal 
sa: 0 

neprítomný:1 

 Ing. Daniel Lamoš,  Mgr. Rastislav Slyško 

JUDr. Katarína Pialová, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

PharmDr. Mária Masaryková, 

   Jozef Knapec, Ing. Pavol Bielik 

 Stanislav 
Majerčík 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

7. Prenechanie nebytových priestorov v budove Zdravotného strediska do nájmu 

formou verejnej obchodnej súťaže. 

 Primátor mesta informoval, že jednotlivé skutočnosti boli uvedené v dôvodovej 

správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií na prerokovanie. Skonštatoval, že správa bola 

predmetom Finančnej komisie, ktorá odporučila uznesenie prijať. Vyzval predsedu komisie, 

Ing. Lamoša, aby predniesol stanovisko komisie. 

Ing. Lamoš – povedal, že s VOS súhlasili všetci členovia, ale on by bol rád aby tam bolo 

nejaké zdravotnícke zariadenie. 

 

Do diskusie sa prihlásili: 

Ing. Bielik, Ing. Lamoš, PharmDr. Masaryková, Mgr. Slyško, JUDr. Pialová, prednostka 

mesta, primátor mesta. 

Prebehla intenzívna diskusia o obsadení nájomných priestorov na Zdravotnom stredisku a 

o možnostiach, akými vieme priestory obsadiť. Primátor mesta vymenoval trojčlennú komisiu 

na vyhodnotenie ponúk uchádzačov. 

 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=PTpQ82xufeU (časová stopa od 35:51 do 48:40) 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

unesenie č. 49/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje  

prebytočnosť' majetku mesta a to nebytových priestorov: 

Ambulantné priestory (nebytové priestory E2 -  E4) a obslužné priestory 

(nebytové priestory E1, E5, 1.2E, C9).  Plocha nebytových priestorov: 

 Miestnosť E1, čakáreň             plocha v m
2
:  18,47 

 Miestnosť E2, sestra/príprava       plocha v m
2
:  12,93  

 Miestnosť E3, vyšetrovňa lekára  plocha v m
2
:  15,97  

 Miestnosť E4, WC lekár     plocha v m
2
:    2,72  

 Miestnosť E5, WC pacient    plocha v m
2
:    1,36 

 Spoločné priestory         plocha v m
2
:    6,78  

nachádzajúcich sa v budove Zdravotného strediska, Rajecká cesta 13/19 

v Rajeckých Tepliciach, postavenej na parcele číslo KN-C 520/1 a 520/2  

v  kat. území Rajecké Teplice. Predmetná budova je zapísaná na liste 

vlastníctva č. 866, vo vlastníctve Mesta Rajecké Teplice v celosti. 

II. schvaľuje  

zámer prenechania majetku mesta do užívania, do dlhodobého nájmu formou 

verejnej obchodnej súťaže podľa ust. § 9a ods. l písm. a) zákona č. 138/1991 Z. 

z. o majetku obcí, a to nebytových priestorov:  

https://www.youtube.com/watch?v=PTpQ82xufeU


Ambulantné priestory (nebytové priestory E2 -  E4) a obslužné priestory 

(nebytové priestory E1, E5, 1.2E, C9).  Plocha nebytových priestorov: 

 Miestnosť E1, čakáreň             plocha v m
2
:  18,47 

 Miestnosť E2, sestra/príprava       plocha v m
2
:  12,93  

 Miestnosť E3, vyšetrovňa lekára  plocha v m
2
:  15,97  

 Miestnosť E4, WC lekár     plocha v m
2
:    2,72  

 Miestnosť E5, WC pacient    plocha v m
2
:    1,36 

 Spoločné priestory         plocha v m
2
:    6,78  

nachádzajúcich sa v budove Zdravotného strediska, Rajecká cesta 13/19 

v Rajeckých Tepliciach, postavenej na parcele číslo KN-C 520/1 a 520/2  

v  kat. území Rajecké Teplice. Predmetná budova je zapísaná na liste 

vlastníctva č. 866, vo vlastníctve Mesta Rajecké Teplice v celosti. 

III. schvaľuje  

spôsob prenechania majetku mesta do užívania, do dlhodobého nájmu, a to 

nebytových priestorov: 

Ambulantné priestory (nebytové priestory E2 -  E4) a obslužné priestory 

(nebytové priestory E1, E5, 1.2E, C9).  Plocha nebytových priestorov: 

 Miestnosť E1, čakáreň             plocha v m
2
:  18,47 

 Miestnosť E2, sestra/príprava       plocha v m
2
:  12,93  

 Miestnosť E3, vyšetrovňa lekára  plocha v m
2
:  15,97  

 Miestnosť E4, WC lekár     plocha v m
2
:    2,72  

 Miestnosť E5, WC pacient    plocha v m
2
:    1,36 

 Spoločné priestory         plocha v m
2
:    6,78  

nachádzajúcich sa v budove Zdravotného strediska, Rajecká cesta 13/19 

v Rajeckých Tepliciach, postavenej na parcele číslo KN-C 520/1 a 520/2  

v  kat. území Rajecké Teplice. Predmetná budova je zapísaná na liste 

vlastníctva č. 866, vo vlastníctve Mesta Rajecké Teplice v celosti, formou 

verejnej obchodnej súťaže podľa ust. § 9a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 

Z. z. o majetku obcí. 

IV. schvaľuje  

podmienky verejnej obchodnej súťaže podľa ust. § 9a ods. 1 písm. a) zákona č. 

138/1991 Z. z. o majetku obcí na prenechanie nebytových priestorov do 

užívania formou dlhodobého nájmu, a to nebytových priestorov: 

Ambulantné priestory (nebytové priestory E2 -  E4) a obslužné priestory 

(nebytové priestory E1, E5, 1.2E, C9).  Plocha nebytových priestorov: 

 Miestnosť E1, čakáreň             plocha v m
2
:  18,47 

 Miestnosť E2, sestra/príprava       plocha v m
2
:  12,93  

 Miestnosť E3, vyšetrovňa lekára  plocha v m
2
:  15,97  

 Miestnosť E4, WC lekár     plocha v m
2
:    2,72  

 Miestnosť E5, WC pacient    plocha v m
2
:    1,36 

 Spoločné priestory         plocha v m
2
:    6,78  

nachádzajúcich sa v budove Zdravotného strediska, Rajecká cesta 13/19 

v Rajeckých Tepliciach, postavenej na parcele číslo KN-C 520/1 a 520/2  

v  kat. území Rajecké Teplice. Predmetná budova je zapísaná na liste 

vlastníctva č. 866, vo vlastníctve Mesta Rajecké Teplice v celosti. 

Účel nájmu: Nájomca bude nebytové priestory využívať na poskytovanie 

zdravotnej starostlivosti v zdravotníckom povolaní. 

Doba nájmu: Nájomná zmluva bude uzatvorená na dobu neurčitú.  

Minimálna výška nájomného: Minimálna výška nájomného požadovaná 

vyhlasovateľom súťaže (bez energií a služieb): 



 Ambulantné priestory 31, 62 m
2
 (nebytové priestory E2 -  E4):    

24,76 €/1m
2
/1rok, 

 Obslužné priestory 36,61 m
2
 (nebytové priestory E1,E5, 1.2E, C9):      

20,63 €/1m
2
/1rok. 

Upozornenie: Nájomca okrem nájomného platí za služby - spotrebu elektrickej 

energie podľa vyúčtovania predloženého prenajímateľom podľa zmluvne 

dohodnutých podmienok.  

V. zriaďuje  

na účel otvárania obálok a vyhodnotenie ponúk uchádzačov najmenej 

trojčlennú komisiu menovanú primátorom mesta: 

PharmDr. Mária Masaryková 

Ing. Daniel Lamoš 

Ing. Zuzana Žideková 

VI. poveruje  

primátora mesta, aby s úspešným súťažiteľom uzavrel a podpísal v mene Mesta 

Rajecké Teplice Zmluvu o nájme nebytových priestorov. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,   

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec, Ing. Pavol Bielik 

  Stanislav 
Majerčík 

Uznesenie č. 49/2023 bolo prijaté. 

 

8. Návrh na schválenie predloženia Žiadosti o nenávratný finančný príspevok na projekt 

„Zelená, inkluzívna a otvorená partnerská ZŠ Rajecké Teplice“.  

 Primátor mesta informoval, že Mesto Rajecké Teplice pripravuje projektovú žiadosť 

s názvom „Zelená, inkluzívna a otvorená partnerská ZŠ Rajecké Teplice. Projekt sa bude 

realizovať v rámci areálu ZŠ Rajecké Teplice na ul. Pionierska v Rajeckých Tepliciach“ na 

pozemku s parc. č. 410/1, 410/6, 410/4 KN-C v k. ú. Rajecké Teplice. Informoval, že ďalšie 

skutočnosti boli uvedené v dôvodovej správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií na 

prerokovanie. Povedal, že je nevyhnutné uznesenie prijať, aby sme mohli podať žiadosť 

a získať nemalé príspevky na obnovu ŠJ.  

prednostka mesta – informovala o stretnutí v ŠJ, kde sa rozprávalo ako to asi prerobia, stručne 

prečítala čo sa ide v rámci projektu prerábať. Informovala o vyhlásenej výzve a o našej 

žiadosti, že sme po vyhlásení výzvy do projektu pridali, po konzultácií s pánom riaditeľom, 

ďalšie aktivity - vybavenie telocvične a externú učebňu. 

Do diskusie sa prihlásili:  

Ing. Lamoš, JUDr. Pialová, primátor mesta, prednostka mesta  

 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=5ksvKbgVk3Y&t=10s (časová stopa od 0:04 do 7:50) 

 

 

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=5ksvKbgVk3Y&t=10s


Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

unesenie č. 50/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

„Zelená, inkluzívna a otvorená partnerská ZŠ Rajecké Teplice“, realizovaného v rámci 

výzvy, „PSK-MIRRI-003-2023-DV-ERR Výzva na predkladanie žiadostí 

o nenávratný finančný príspevok na rekonštrukciu a modernizáciu základných škôl“, 

ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom Mesta Rajecké Teplice 

a platným programom rozvoja Mesta, v maximálnej výške 100 879,72 €, 

- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu Mesta 

Rajecké Teplice. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec, Ing. Pavol Bielik 

  Stanislav 
Majerčík 

Uznesenie č. 50/2023 bolo prijaté. 

 

9. Kontrola pokladničnej hotovosti na Mestskom úrade v Rajeckých Tepliciach. 

 Primátor mesta informoval, že jednotlivé skutočnosti boli uvedené v dôvodovej 

správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií na prerokovanie. Následne Vyzval prednostku, 

aby predniesol správu z kontroly pokladničnej hotovosti na Mestskom úrade v Rajeckých 

Tepliciach. Prednostka mesta predniesla výsledky kontroly hlavného kontrolóra, ktorá bola 

bez zistení nedostatkov. Informovala, že informácie boli poslancom zaslané v priloženej 

správe. 

Do diskusie sa prihlásili: 

PharmDr. Masaryková a Ing. Lamoš 

Obsah  jednotlivých diskusných príspevkov k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=5ksvKbgVk3Y&t=10s (časová stopa od 8:50 do 14:25) 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

unesenie č. 51/2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

Správu o vykonanej kontrole pokladničnej hotovosti na Mestskom úrade v Rajeckých 

Tepliciach č. 4/2022. 

 

Hlasovanie: 

za: 8 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný:1 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína 

Pialová,   

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD., 

Jozef Knapec, Ing. Pavol Bielik 

  Stanislav 
majerčík 

Uznesenie č. 51/2023 bolo prijaté. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=5ksvKbgVk3Y&t=10s


10. Informácie o projektoch mesta.  

Primátor mesta informoval, že materiál mali poslanci vopred k dispozícii i a vyzval pani 

prednostku, aby poslancov informovala. Prednostka mesta informovala, že v tabuľke, ktorá 

bola poslancom zaslaná je zosumarizovaný popis realizovaných, aj plánovaných projektov. 

 

Do diskusie sa prihlásili:  

z radov poslancov – Ing. Lamoš, Mgr. Slyško, PharmDr. Masaryková, Ing. Grochal, primátor 

mesta, prednostka mesta. 

z radov verejnosti – Ing. Kostolný. 

Prebehla diskusia k projektovej dokumentácií na chodník v Poluvsí ku Pltníku, 

k rekonštrukcií kotlov v ZŠ Rajecké Teplice a ku kanalizácii v meste. 

 
Obsah jednotlivých diskusných príspevkov k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=5ksvKbgVk3Y&t=10s (časová stopa od 14:46 do 35:40) 

 

11. Informácie zo zasadnutí komisií.  

Primátor mesta požiadal predsedov komisií, aby informovali o rokovaniach komisií. 

 

Mgr. Baďurová – predsedníčka Komisie sociálnych vecí a bezpečnosti informovala, že na 

komisii boli prerokované tieto body: 

1.  posúdenie žiadosti o poskytnutie jednorázovej dávky, ktorú komisia odsúhlasila vo výške 

120€. 

2. Informácia o postupe stavby Zariadenia pre seniorov Harmónia.  

3. Prerokovanie formálnej stránky príloh VZN č. 5/2023 – členovia komisie dotazovali pár 

formálnych žiadostí jednotlivých dokumentov. 

4. V rôznom odporučili úpravu výšku poplatku ŠKD. 

5. Žiadosť o úľave na dani z nehnuteľnosti pre občanov s ŤZP a znevýhodnených občanov– 

informovala, že mesto má na to právomoc, povedala, že je to na širšiu debatu a vypracovanie 

VZN. 

 

JUDr. Pialová – predsedníčka Komisie stavebnej a investičnej informovala, že na komisii boli 

prerokované tieto body: 

1. Havarijný stav potoka v k.u. Poluvsie nad Rajčankou – komisia odporučila zistiť, kto je 

správcom vodného toku a následne problém riešiť. 

prednostka mesta – informovala, že sme kontaktovali SVP, informovala, že správcom sú oni, 

ale nemajú v správe opevnenie a musíme ich požiadať o súhlasné stanovisko, že to môžeme 

vykonávať.  

primátor mesta – informoval o ďalších skutočnostiach. 

2. Žiadosť o vyjadrenie a predloženie projektovej dokumentácie k územnému a stavebnému 

povoleniu – išlo o opätovné zaslanie stanoviska ku projektovej dokumentácii od spol. 

Petrostav. Mesto sa vyjadrovalo už druhýkrát, komisia konštatovala, že nie sú dané tvary 

a hranice pozemkov ako tam budú vyzerať. Informovala, že je tam aj zlom katastra. Komisia 

odporučila trvať na znení stanoviska z predošlých dvoch razov.   

3. Pozemok pri vile Milica – Páni Pavel Tarageľ a Ing. Miloš Tarageľ predložili Mestu 

Rajecké Teplice, ako spolupodielovému vlastníkovi pozemku Dohodu o užívaní pozemku. 

Komisia sa na svojom zasadnutí, dňa 6.6.2023, oboznámila s predloženým materiálom - zatiaľ 

neplatným GP, nakoľko žiadateľ čaká na stanovisko komisie. Prebehla diskusia, najmä ku 

zásahu parkovacích miest do chodníka, následne komisia vykonala obhliadku na mieste, na 

základe čoho pán Tarageľ predložil svoje stanovisko. Nakoľko z predloženej dokumentácie, 

ku dotknutým pozemkom, nie je jasný zámer komisia navrhuje opätovné stretnutie s 

vlastníkmi na nasledujúcom zasadnutí komisie.  

4. Prístupová cesta na parcelách 269/1 a 269/2 – žiadosť bola nejasná, požiadali, aby žiadateľ 

presne ozrejmil o akú ide cestu, aby sa vedeli zorientovať. aspoň opisným spôsobom.  

https://www.youtube.com/watch?v=5ksvKbgVk3Y&t=10s


5. Vysporiadanie pozemku pod komunikáciou na ul. Zátočná Rajecké Teplice – informovala, 

že začiatkom roka 2023 kontaktoval mesto Rajecké Teplice pán Jankech s manželkou a pán 

Janíček s manželkou so žiadosťou o vysporiadanie pozemku pod komunikáciou na ulici 

Zátočná a to formou zámeny pozemkov v rovnakej výmere, pričom sa jedná o 29 m2 vo 

vlastníctve mesta - zelený pás pri miestnej ceste - ul. Zátočná a pozemok totožnej výmery 

určenej GP, ktorý je vo vlastníctve p. Jankecha s manželkou a je v súčasnosti zastavaný 

telesom miestnej cesty. Komisia na svojom zasadnutí dňa 25.1.2023, v záujme ochrany 

zabezpečenia prejazdnosti miestnej komunikácie, požiadala, aby boli parcely, ktoré sú 

predmetom žiadosti, geodeticky vyznačené v teréne. Následne členovia komisie dňa 

13.9.2023 vykonali obhliadku na mieste a skonštatovali, že výmenou pozemkov sa zúži cesta, 

čo spôsobí problém pri cestnej premávke a obslužnosti komunikácie. 

6. Žiadosť o kúpu parcely 495/2 k.ú. Poluvsie nad Rajčankou – informovala, že to tiež už 

riešili, je treba urobiť stretnutie so žiadateľom, ktoré sa aj uskutočnilo, mesto vypracovalo 

znalecký posudok, výška nájmu bola stanovená na 750€. Opýtala sa či mesto už učinilo 

stretnutie so záujemcov a informovala, že komisia odporúča mu ho prenajať.  

7. Kanalizácia – už dnes bolo komunikované.  

 

Mgr. Slyško – Komisia pre inovácie a zefektívnenie služieb občanom 

1. Spôsob nakladania s komunálnym odpadom – informoval že diskutovali k návrhu mesta 

k možnostiam vývozu odpadu. Informoval, že so súčasným stavom sú občania nespokojní, že 

dostáva spätnú väzbu. Cieľom mesta by malo byť zvýšiť recyklovaný odpad. Informoval 

o miere separácie u nás a v okolitých obciach. Skonštatoval, že problém môžu byť 

podnikateľské subjekty. Skonštatoval, že prednostka ich na komisii informovala, že pri 

podnikateľoch sú naše možnosti obmedzené. Skonštatoval, či máme dostatočný počet nádob 

na recykláciu. Na stretnutí primárne riešili ako evidovať odpad. Bavili sa o okolitých obciach. 

Povedal, že ak máme niečo zaviezť radšej by sme sa mohli poučiť od niekoho, kto to už 

zaviedol. Komisia sa uzavrela s tým, že keby majú pristúpiť k zmene ako máme evidovať 

odpad, tak ich zaujímajú prevádzkové náklady, aby sme sa vedeli pozrieť na návratnosť 

investície. Spomenul systém aký funguje v Oščadnici. Ďalšími vecami sa budú zaoberať na 

ďalšom stretnutí.  

 

Ing. Lamoš – Finančná komisia 

- informoval, že všetky body boli predmetom MsZ.  

 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=5ksvKbgVk3Y&t=10s (časová stopa od 35:48 do 54:41) 

https://www.youtube.com/watch?v=UCOqLY4bygE&t=37s (časová stopa od 00:00 do 1:22) 

 

 

12. Interpelácie poslancov. 

Primátor mesta vyzval poslancov, ktorú chcú vystúpiť v tomto bode.  

Do diskusie sa prihlásili: 

Ing. Daniel Lamoš 

-  opýtal sa na interpeláciu, ktorú podával v máji podával ohľadom správcu toku 

Rajčanky  

- opýtal sa na úsek cesty od Poluvsianskej ihly po kúpalisko v Rajeckých Tepliciach. 

- opýtal sa na ul. J. Gabčíka.  

 

2. Mgr. Baďurová  

- informovala sa o zametanie ulíc a  údržbu ciest. 

 

3. p. Knapec  

- opýtal sa na cestu v Poluvsí 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=5ksvKbgVk3Y&t=10s
https://www.youtube.com/watch?v=UCOqLY4bygE&t=37s


Obsah jednotlivých diskusných príspevkov k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=UCOqLY4bygE&t=37s (časová stopa od 1:29 do 13:05) 

 

13. Všeobecná rozprava. 

Primátor mesta vyzval prítomných, aby vystúpili v tomto bode. 

Do diskusie sa prihlásili: 

Ing. Bielik – predložil aj s p. Portašíkom žiadosť na odvod povrchovej vody na ul. Lúčnej, 

kde počas prívalových dažďov zaplavuje dvory, poprosil, aby pracovníci OTS skultivovali 

okolie a aby majiteľ poľa za pusťou oral tak, aby to po prívalových dažďoch nezaplavovalo. 

Povedal, že by boli aj nápomocní, že p. Portašík by sa o to aj staral. Navrhol vytvoriť šachtu, 

aby zemina nezaplavovala odpadovú rúru. 

p. Knapec – skonštatoval, taký istý problém aj v Poluvsí od vodojemu.  

primátor mesta – povedal, že je to tam komplikované kvôli občanom a skonštatoval, že je to 

na dlhšiu diskusiu. 

p. Portašík odvod povrchovej vody na ul. Lúčnej bol poddimenzovaný, povedal, že keď príde 

prívalový dážď je to zaplavené. Informoval, že je tam treba radikálne riešenie.  

PharmDr. Masaryková – opýtala sa komu patrí pozemok.  

primátor mesta – informoval, že ide o súkromný pozemok, pozrie to potom detailnejšie 

a budeme to riešiť. 

 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=UCOqLY4bygE&t=37s (časová stopa od 13:17 do 19:45) 

 

p. Mečiarová – informovala, že prišla za majiteľov kamenných predajní v RT, ktorý majú 

problém s predajom komodít na námestí. Povedala, že má za to, že v kúpeľnom meste, by 

malo byť námestie kultúrne a oddychové miesto. Predniesla ďalšie skutočnosti. Informovala, 

že videla iniciatívu mesta o riešenie situácie, informovala o poklese tržieb svojho obchodu aj 

ostatných obchodov. Skonštatovala, že doručili na mestský úrad žiadosť p. primátorovi 

primátor mesta – ozrejmil, prečo sa nedostala žiadosť do programu MsZ a informoval 

prítomných o jej obsahu. Skonštatoval, že to bude posnuté na komisiu pre vzdelávanie, 

kultúru, šport a miestne komunity, aby dala stanovisko a neásledne to bude  posunuté na MsZ. 

 

Ing. Lamoš – skonštatoval, že je to legitímna žiadosť a mali by sme zaviesť nejakú reguláciu.  

primátor mesta – povedal, že návrhmi neuškodíme nikomu, ale vyhovieme podnikateľom 

PharmDr. Masaryková – povedala, že sme veľmi malé mesto a každý podnikateľ musí 

vynaložiť veľa síl aby prežil. Skonštatovala, že služby sú využívané minimálne. Informovala, 

že do Rajeckých Teplíc chodia obyvatelia, ktorí sú na tom finančne dobre, a tí tie služby 

nevyužívajú. Povedala, že podnikateľov chápe. 

p. Mečiarová – povedala, že sú to  je pre nich likvidačné a pre mesto je to škaredé.  

 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=UCOqLY4bygE&t=37s (časová stopa od 19:45 do 29:40) 

 

p. Musil – ul. Školská –parkovacie miesta pre občanov, platenie parkovania – čas 

primátor mesta– informoval o situácii a povedal, že o ďalších možnostiach ho bude 

informovať po zastupiteľstve. 

p. Mečiarová – ozrejmila problém 

primátor – povedal, že je možné riešenie, že umožnia parkovanie len tým, čo majú 

rezidentskú kartu mesta  

p. Mečiarová – opýtala sa na rezidentskú kartu pre tých, ktorý nemajú trvalý pobyt. 

primátor mesta – informoval o abonenstkej karte.  

p. Musil – skonštatoval, že čakajú na 1.10. kedy príde do platnosti zákon o parkovaní na 

chodníkoch. 

https://www.youtube.com/watch?v=UCOqLY4bygE&t=37s
https://www.youtube.com/watch?v=UCOqLY4bygE&t=37s
https://www.rajecke-teplice.info/pages/6-komisia-pre-vzdelavanie-kulturu-sport-a-miestne-komunity
https://www.rajecke-teplice.info/pages/6-komisia-pre-vzdelavanie-kulturu-sport-a-miestne-komunity
https://www.youtube.com/watch?v=UCOqLY4bygE&t=37s


primátor mesta– informoval o tom, že prvé 2 týždne budú mestskí policajti obyvateľov len 

informovať o novom zákone a potom už sankcionovať. 

p. Musil – opýtal sa na autobusy parkujúce na chodníku na Školskej ulici. 

 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=UCOqLY4bygE&t=37s (časová stopa od 29:47 do39:40) 

 

p. Mečiarová – opýtala sa na triedenie odpadov. Skonštatovala, že by bola dobrá propagácia, 

čo patrí do bioodpadov, aby tam nedávali potraviny. Odpadkové koše na školskej sú stále plné 

primátor – informoval, že sa smetné koše budú dopĺňať.  

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=UCOqLY4bygE&t=37s (časová stopa od 39:41 do 41:30) 

 

Ing. Mojžiš – opýtal sa na projekt detských ihrísk. 

primátor mesta – informoval, že žiadosť je v zásobníku, tzn. keď sa vyčlení ďalšia suma 

budeme vybraní, informoval, že dnes sme sa odvolali. 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=UCOqLY4bygE&t=37s (časová stopa od 41:35 do 42:51) 

 

Primátor mesta poďakoval za účasť všetkých prítomných a zasadnutie o 19:51 ukončil. 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov ako aj celé zasadnutie MsZ je možné si pozrieť na 

audiovizuálnom zázname: 

https://www.rajecke-teplice.info/pages/videozaznamy  

 

 

 

 

 

               Ing. Ambróz Hájnik, PhD. 

        primátor Mesta Rajecké Teplice 

 

 

 

 

 

                  Ing. Zuzana Žideková 

        prednostka Mesta Rajecké Teplice 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:   Ing. Daniel Lamoš  ............................................. 

 

     

    Ing. Pavol Bielik  ............................................. 

  

 

Zapisovateľka:  Bc. Ivana Gašparíková ............................................. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=UCOqLY4bygE&t=37s
https://www.youtube.com/watch?v=UCOqLY4bygE&t=37s
https://www.youtube.com/watch?v=UCOqLY4bygE&t=37s
https://www.rajecke-teplice.info/pages/videozaznamy

